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Referat fra bestyrelsesmøde  

onsdag den 4.9 2019 
 
STED: I duehuset kl. 19.30 
Til stede: Jesper, Mathilde, Jon, Lisbeth, Dan, Klaus,  
 

Dagsorden 
 
Referat af bestyrelsesmøde Søvang 4.9.2019 
 
1. Byggesag: Bestyrelsen har modtaget en byggeansøgning. Ansøgningen har principielle 

spørgsmål. Byggereglementet bliver sat til debat på efterårets generalforsamling og byg-
gesagen afventer derfor generalforsamlingen. Dette er i overensstemmelse med ansøgers 
interesse. 

2. Planlægning af efterårets generalforsamling: 
2.1. Vi håber at advokat Bjarne Overmark kan deltage på generalforsamling med henblik 

på at kaste lys på Søvangs juridiske status med hensyn til kontrakt. 
2.2. Byggereglementet diskussion og justering af gældende byggereglement. 
2.3. Drøftelse af hvorledes vores haver tager sig ud nu hvor vi ikke længere har havevan-

dring. Bestyrelsen vil gerne have en tilkendegivelse af medlemmernes holdning før 
der eventuelt stilles forslag til forårets generalforsamling. 

3. Flaske og papir-aflevering i vinterperioden her i Søvang. Hvem vil påtage sig opgaven? 
4. Næste arbejdsdag er den 14.9. Jon og Klaus starter dagen. 
5. Gebyr på Mobilpay. Der er gebyr på Mobilpay. Vi må leve med det, da der er mange for-

dele ved at bruge Mobilpay. Gebyret udgør 588 kr./årligt. 
6. Evt.: 

6.1. Der er udlagt god muldjord ved Englemarken.  
7. Næste bestyrelsesmøde den 3.10.2019 kl 19.30 
 


